
MR bord

Bord: Mylene Schrijven: Evelien Tijd: 19.30 uur Datum: 20 juni 2023 Locatie: LPS
Aanwezig: Bas, Mohammed, Patricia, Mark, Jan, Thijs, Mylene, Lendl, Evelien

Doelen Acties wie wanneer

- Instemmen stukken directie.
- Afsluiting van het schooljaar.

- Stukken doorlezen Allen

Check in vraag door Successen Bespreken
Vorm

Parkeerbord
Wat moeten we
bespreken?
Wat willen we
bespreken?

0😊 7
6😐 2
2😞 0

- taak Mylène dit jaar! Goede
voorbereiding.

- Tijdbewaking dit jaar
- Nieuwe ouders in de MR
- Schoolreisje
- Plein feest
- Productief jaar
- Interactie met team en mt

- Check in + successen 15
min
- Notulen goedkeuren

Directiepunten:
- Inzet werkdruk gelden
- Inzet NPO gelden
- Schoolplan
- vakantierooster
- jaarplan

GMR:

Borrel

Bij bord
Gesprek

- Vinger aan de pols
mbt leerachterstand.
- Beleidsvoornemens
hoe staat het er mee?
- Bezetting MR

- Is de MR een
formaliteit of is het een
zinvol orgaan waarin
we bijdragen aan het
onderwijs?
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Notulen

We hebben het afgelopen jaar een goede MR gedraaid. Er blijft ruimte voor verbetering. De taak voor Mylene, wat zij goed doet, is ook een taak om op
sommige momenten in het jaar fijn is om samen naar te kijken. Hier kunnen we volgend jaar misschien nog naar kijken?

Veel successen, mogen we trots op zijn!

De notulen van de vergadering van 22 mei is goedgekeurd.

Schoolgids en taakbeleid staat nu niet op de planning, maar komt de eerste vergadering in het nieuwe jaar aan bod.

Jaarplanning:
Bas licht het vakantierooster en de jaarplanning toe.
De thema’s waar we dit jaar aan gaan werken zijn (na de gouden weken): thema lezen, thema rekenen, thema wereldoriëntatie en thema muziek.
4 september is de informatieavond. Het zou fijn zijn als wij als MR daar weer een rol kunnen spelen door een kort praatje te houden wat de MR inhoudt en wie
er in de MR zit. Dit moeten we tijdig organiseren.

Werkdruk middelen:
Het team heeft voor de werkdrukverlichting gekozen voor de vervanging van de gym. Er zal weer contact zijn met Beweegpartner voor een leerkracht
bewegingsonderwijs. Dit kan voor een deel vanuit de werkdruk gelden en een stukje vanuit de formatie.

Inzet NPO-gelden
Komende jaar is het laatste jaar dat we gebruik kunnen maken van de NPO-gelden, daarna is het op.

Beleidsvoornemens:
Dit document heeft Bas vandaag toegevoegd aan de MR map. Het is dus logisch dat we hier misschien vanavond nog niet direct mee in kunnen stemmen.
Wel is het fijn als we dit nog voor de zomervakantie in kunnen stemmen.

Schoolplan:
Bas heeft het Schoolplan na de tips weer verder aangepast. Ook heeft hij er een poster bij gemaakt waarop het schoolplein eigenlijk samengevat en beeldend
op staat.

Instemmen:
Werkdruk middelen - personeel stemt in



MR bord

Inzet NPO-gelden - personeel stemt in
Schoolplan - oudergeleding stemt in, personeel stemt in
Vakantierooster - oudergeleding stemt in, personeel stemt in
Beleidsvoornemens is ter kennisgeving en niet om in te stemmen.

De begroting van 2022-2023 moet ingediend worden bij de GMR. Mohamed en Mylene gaan hiernaar kijken.
Mylene en Mohamed kijken samen met Kitty naar de financiële uitgaven.
De eerste vergadering van het nieuwe jaar kijken we hier ook nog even naar.

Vraag Thijs: Het lijkt erop dat er veel activiteiten einde van het jaar gepland worden. Dit is het MT verder ook opgevallen. De school fotograaf is naar voren
gehaald. Schoolreis naar voren is niet gelukt, want daar zijn we dan eigenlijk al te laat voor. Sommige activiteiten hangen ook wel samen met het weer,
bijvoorbeeld denkend aan pleinfeest, schoolreis, excursies met een buitenactiviteit.

Vraag Thijs: Er is in groep 8 dit jaar na kamp afgebouwd met huiswerk meegegeven. Thijs heeft hier zijn vraagtekens bij mbt de middelbare school. Hier zijn op
school geen hele vaste afspraken over, maar in de bovenbouw groepen wordt over het algemeen wel wat aan huiswerk meegegeven.

Vraag Mohamed: Kunnen we kijken naar de verkeersveiligheid om de scholen? Bas geeft aan dat we het predicaat school of Seef hebben en om dat te
behouden moet je daar ook een aantal acties voor uitvoeren. Volgend jaar gaan we hier zeker mee aan de slag.

Evelien denkt erover om te stoppen met de MR, zodat er ook in het team weer wisselingen kunnen ontstaan. Hier wordt nog over nagedacht.

Vraag vacature: hoe nu verder? Mylene moet er nog een logo bij zetten en zij zal deze delen in parro. Het is al heel fijn dat we nu al 2 enthousiaste ouders
hebben!

Actie volgend jaar:
Kopje op de website voor de verslagen van de MR. Zodat ouders mee kunnen lezen.
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